
Innspill til kommunedelplan, arealdel, for Alver kommune. 

Mitt navn er Hilda Austegard,  er eier av gardsnr.1, bruksnr.12, og bor på 
Flatøy.

Jeg vil komme med innspill til arealdelen i kommuneplanen her på Flatøy.

I planen for Meland fra 2015. er Midtmarka tenkt til et stort byggeområde.

Midtmarka er et fint friluftsområde, ligger sentralt, og har mulighet for å bli 
brukt av mange i nærmiljøet. Det har mulighet til å utvikles med flere turstier 
og friluftsområder. I dag er det for det meste sti til Håøytoppen, som blir brukt. 
men mulighetene er mer enn det.

Jeg er ikke enig i at Midtmarka skal bli et boligområde.

Da er det mer riktig å bygge ut arealet øst for E 39. Her er mange områder som 
med fordel kan brukes til boligformål. Gardsbruka mot øst er nå LNF områder.

Her er alt jordbruk lagt ned, og de egner seg ikke til jordbruksformål. Området 
er for kupert, det kan ikke brukes til maskiner. De vokser til med kratt og skog.

Flatøy 8/9 2022

Med hilsen Hilda Austegard. 


